
China Marker 
The Sharpie China Marker is versatile and marks clearly and easily 
on any porous or non-porous material, resisting moisture and 
fading. It is ideal for writing on china, glass, metal or plastic. The 
Sharpie China Marker is designed with a fade and moisture 
resistant wax-pencil formula that creates easy to see marks. It is 
easily erasable and cleanly wipes o. with a damp cloth. Also-no 
sharpening required! Just peel the paper wrapping back for more 
marker!

SP-S0305061 SP-S0305071

صندوق ١٢ قطعة 
لون أبيض 

١٢ صندوق في العلبة الكرتونية

صندوق ١٢ قطعة 
لون أسود 

١٢ صندوق في العلبة الكرتونية

صندوق ١٢ قطعة 
لون أصفر 

١٢ صندوق في العلبة الكرتونية

عبوة ١٢ قطعة 
ألوان متنوعة

١٢ عبوة في العلبة الكرتونية

عبوة ٤ قطعة 
ألوان متنوعة

١٢ عبوة في العلبة الكرتونية

عبوة ٢٠ قطعة 
ألوان متنوعة

١٢ عبوة في العلبة الكرتونية

SP-S0305101

Sharpie S Note

Ignite your imagination with Sharpie S-Note Duo dual-tip highlight-
ers. Adaptable and fun, they’re both an art marker and a 
highlighter, adding colour to note-taking, underlining, highlighting, 
drawing, and more. One end of these coloring markers is a fi ne 
bullet tip, while the other is a versatile chisel tip.

SP-2138233 SP-2138234 SP-2139179

Box 12 pcs. 
White colour
Ctn. 12 boxes.

Box 12 pcs.
Black colour
Ctn. 12 boxes.

Box 12 pcs.
Yellow colour
Ctn. 12 boxes.

Pack 12 pcs.
Assorted colours
Ctn. 12 packs.

Pack 4 pcs. 
Assorted colours
Ctn. 12 packs.

Pack 20 pcs.
Assorted colours
Ctn. 12 packs.

Writing Instruments أدوات الكتابة

تمتاز أقلام تخطيط شاربي (Sharpie) تشاينا باستخداماتها  المتعددة، حيث 
مادة  أي  على  وسلاسة  وضوح  بكل  ممتازة  تخطيط  علامات  تقدم  أنها 
مسامية أو غير مسامية، كما أنها مقاومة الرطوبة و زوال اللون. لتقدم الحل 
البلاستيك.    أو  المعادن،  أو  الزجاج،  أو  الصيني،  الخزف  على  للكتابة  المثالي 
تركيبة  تشاينا، من خلال   (Sharpie) تخطيط شاربي  أقلام  تم تصميم  وقد 
تترك علامات واضحة وسهلة  والرطوبة،  اللون  لزوال  قلم شمعي مقاومة 
الملاحظة. ويمكن إزالتها من خلال مسحها بقطعة قماش مبللة. كما أنها لا 
جديد  من  الورقة  بتقشير  القيام  هو  فقط  عليك  ما  وكل  للشحذ،  تحتاج 

لإضافة خطوط جديدة. 

بالطرف  دو  نوت   – إس  المزدوجة  هايلايتر  أقلام  مع  خيالك  شرارة  أطلق 
(Sharpie)، قابلة للتهيئة والتكيف، جذابة ومرحة، من  المزدوج من شاربي 
خلال قلم تخطيط فني، وقلم هايلايتر رائع، من أجل إضافة لون جميل إلى 
الابداعات  من  والكثير  والرسم  التظليل,   ، والتسطير  الملاحظات،  تدوين 
أما  بنهاية دقيقة،  الملونة هذه  التخطيط   أقلام  أحد طرفي  يمتاز  الأخرى، 

الطرف الآخر فيمتاز بحافة عريضة ومائلة متعدد الاستخدامات.

قلم تخطيط تشاينا

شاربي إس نوت

Markersأقلام ماركر

www.pangulfmarketing.com185

Try the finest paper surface ever!

Made in Japan

We Maruman are one of the leading paper converters in Japan for both stationery and art mate-
rial fields. Since our company was founded in 1920, we have been developing and producing 
notebooks, sketchbooks, binders, loose leaf refills and report pads.

We are especially dedicated in quality of our products and all of them are produced by our own 
factories in Japan. We have been supplying these stationery and art materials for more than 90 
years in over 20 countries and regions across the world.

Maruman products support your creativity.
Whenever you want to write or draw, Maruman is by your side
Notebook, binders, memo pads, sketchbook...
Maruman offers a wide range of quality products that meet every user’s need.


